
Treść interpelacji nr 46/20  radnego Stefana Traczyka w sprawie sieci „Internet 
dla Mazowsza”

Na podstawie § 58 Statutu Województwa Mazowieckiego oraz art. 23 ust. 5 ustawy z dnia 5 
czerwca 1998 roku o samorządzie województwa, zwracam się z zapytaniem jak poniżej:
W roku 2014 wykonawcą i operatorem infrastruktury szerokopasmowej sieci „Internet dla 
Mazowsza” działającym na podstawie pełnomocnictwa udzielonego przez Zarząd 
Województwa Mazowieckiego był Pan Se Kwang Oh – przedstawiciel koreańskiego 
Konsorcjum firm KT Corporation.
Z informacji jakie do mnie dotarły, od połowy tego roku upoważnienia te zostały cofnięte, a 
obowiązki Operatora Infrastruktury Regionalnej Sieci Szerokopasmowej „Internet dla 
Mazowsza” przejęło Województwo Mazowieckie, w którego imieniu działa Agencja Rozwoju 
Mazowsza S.A. Ponadto jak wynika z kuluarowych pogłosek, koreańskie firmy zostawiły 
niezapłacone rachunki i spore zaległości płatnicze, które de facto na koniec zapłacą 
mazowieccy Podatnicy.
Wszyscy pamiętamy jak kilka lat temu służby propagandowe podlegające Marszałkowi 
Struzikowi, w roku wyborczym 2014 ogłaszały wielki sukces wynikający        z podpisania 
umowy z Koreańczykami. Teraz okazuje się, że to była wielka „klapa”. Dlatego, zwracam 
się z zapytaniem jakie są kwoty tych nieuregulowanych zobowiązań? Jeśli ze względu na 
pozostawiony bałagan, Marszałek nie jest w stanie wskazać konkretnej kwoty, to prosiłbym o 
podanej chociaż szacunkowej wartości.


